
str. 1 

 

Protokół Nr XLIV/2017 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 14 listopada 2017 r.  
 

 

Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 14.00 do godz. 14.30. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 

Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Edward Przytuła– Zastępca Wójta Gminy jak listy 

obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XLIV/315/17 do Nr XLIV/316/17. Uchwały podjęto 

w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radni nieobecni: Halina Aly Amer, Rafał Król. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XLIV sesji Rady 

Gminy. Serdecznie powitał wysoką Radę, pana Wicewójta. Na podstawie listy 

obecności stwierdził wystarczające quorum do podejmowania uchwał. Obecnych 

jest 13 radnych. Odczytał proponowany porządek obrad. Sesja zwołana na 

wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, inne 

propozycje do proponowanego porządku obrad.  

Innych propozycji i uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Za: 13 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek został 

przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2017 – 2031. 
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5. Zakończenie sesji.  

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Sesja została nagle zwołana ze względu na to, że 

trzeba wprowadzić zmiany w budżecie gminy. Posiedzenie Komisji Budżetowej 

odbyło się. Czy na tym posiedzeniu Komisji mieliście Państwo kogoś z gminy ?. 

Pan radny Gwizdoń, - Tak. Była pani Skarbnik i wyjaśniła nam. Najważniejsze 

zmiany to wprowadzenie do budżetu 550 000 zł z tytułu otrzymanej promesy od 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. Kolejna zmiana to pani Skarbnik 

zrobiła przesunięcie o 106 000 zł na oświatę i przesunięcie na przystanki.  

Pan radny Lipiec, - Do pana Wójta Przytuły. Wójtowi Goździewskiemu chcę 

podziękować za te środki finansowe, które przywiózł na drogę Płaczkowice – 

Pokrzywianka i Radzie Gminy oczywiście też, że jest za. Oprócz tego panie Wójcie 

Przytuła dobrze by było, żeby te drugie pieniążki, co są na drogę Olbierzowice – 

Nowa Wieś nie przepadły, żeby zrobić tak samo jak w tamtym roku w Górkach z 

wolnej ręki tę drogę.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Panie Piotrze odpowiadam panu. Podjęliśmy 

takie działania. Na drogę Płaczkowcie zgłosił się wykonawca, myślę, że dobry 

wykonawca, Konsorcjum: Lider PBI Infrastruktura s.a. Kraśnik, partner PBI WMB 

sp. z o.o. . Wczoraj wykonawcy byli już na drodze. Przetarg poszedł bardzo 

dobrze, bo za 520 000 zł z wartości kosztorysowej 600 000 zł. Drugi przetarg był 

ogłoszony na remont drogi gminnej Olbierzowice – Nowa Wieś. Tu proszę 

Państwa nie zgłosił się żaden z wykonawców, ale wobec tego, że nikt nie zgłosił 

się mamy prawo puścić z wolnej ręki. PBI już nam odmówiło, Drokam odmówił, 

PRD Staszów odmówił, więc zostało jeszcze dwie firmy. Rozmowy będziemy 

prowadzić.  

Pan Przewodniczący Rady – A jaka to przyczyna ?. Za mało pieniędzy ?.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Tam są utrudnienia. To są trudne warunki, bo 

tam muszą być sączki w poprzek drogi, wymiana kręgów i co chodzi o 

podbudowę i asfalt to naprawdę krótki odcinek. Te roboty dodatkowe czyli 

koryta, sączki i te inne rzeczy to warunkują, że w tym okresie nie każdy chce się 

godzić.  

Pan Przewodniczący Rady – To pytanie następne, gdyby to nie zrobić to 

pieniądze przepadają ?.  
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Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Proszę Państwa nie mówmy, że przepadną, bo 

my zrobimy, ewentualnie będziemy wnioskować o przełożenie tych pieniędzy na 

taką drogę, którą wcześnie dałoby się zrobić.  

Pan Przewodniczący Rady – Miejmy nadzieję, że mrozu na razie nie będzie 

jakiegoś większego.  

Pan radny Borycki, - Nie dałoby się panie Wójcie zrobić, żeby te pieniądze 

przełożyć na okres bardziej sprzyjający po Nowym Roku.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Rok w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i 

Administracji zamyka się 31 grudnia i nie ma możliwości przełożenia tych 

pieniędzy na 2018 rok.  

Pan Przewodniczący Rady – Miejmy nadzieję, że się ktoś zgłosi.  

Pan radny Rębacz, - Próbować panie Wójcie z wolnej ręki to zrobić. To jest 

protokół z 2010 r powodziowy i szkoda by było, żeby to tak zostawić i nie zrobić.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Proszę Państwa nie mogliśmy wyjść wcześniej 

zanim przetarg się nie rozstrzygnął, bo to by było przestępstwo. A teraz są 

rozmowy prowadzone. Mamy przychylność w Urzędzie Wojewódzkim i na 

wszystkie nasze podania przełożenia tego dosyć szybko było reagowano.  

Pan radny Lipiec, - Tyle pieniędzy co Wójt Goździewski ściągnął. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - W tym roku około 1 500 000 zł udało się ściągnąć 

pieniędzy na drogi. To jest ewenement.  

Pani radna Krasowska, - A u mnie kiedy ?. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Pani Mieciu najpierw droga musi być ujęta w 

protokole stratowym, żebyśmy mogli cokolwiek otrzymać. Jeśli chodzi o 

przystanki to jesteśmy już po przetargu. Umowa nie jest jeszcze podpisana z tego 

względu, że dopiero umowę możemy podpisać po dniu dzisiejszym.  

Pan radny Borycki, - Te przystanki to będą w tym roku jeszcze ?. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Tak, w tym roku.  

Pan Przewodniczący Rady, - Kto z Państwa jeszcze na ten temat ?. Jeżeli nie ma 

to głosujemy.  

Odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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Uchwała Nr XLIV/315/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. została 

podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady, - Proszę o opinię Komisję Budżetową.  

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pan Przewodniczący Rady, - Kto z Państwa chce coś na ten temat cos 

powiedzieć?. Nikt. Pan Wójt coś ?.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta - Wiąże się to proszę Państwa ze zmianami w 

budżecie. Musi to być automatycznie przy zmianach w budżecie.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLIV/316/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2017 - 2031 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady, - Zbliżamy się ku końcowi sesji. Nie ma wprawdzie 

pana Wójta, bo jest na pogrzebie pana Wójta z Lipnika, ale mamy pana 

Wicewójta. Gdyby były jeszcze jakieś pytania do pana Wicewójta to proszę 

bardzo. Nie rozciągamy sprawy oczywiście. 

Pan radny Borycki, - Chciałem przypomnieć tylko, bo sprawę pan dobrze zna, że 

przy remizie przy tej drodze gminnej rów jest oberwany. Prosiłbym, żeby to przed 

zimą wykonać i ta krzyżówka co ja mieszkam. Tiry jeżdżą i wgniotły. Pasowałoby 

wziąć koparkę, wybrać ił co wyszedł i zasypać materiałem te 2 metry.  

Pani radna Berbeś, - Panie Wójcie miałam sygnały od osób co mają przydzieloną 

żywność, że jest okropna kolejka po te dary. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Będą ogłoszenia i żywność będzie 

wydawana miejscowościami. Klimontów osobno. Pomoc będzie przywieziona 20 

listopada, a więc wydawanie będzie od 21 listopada br.  

Pan radny Ciach zgłosił, - Panie Wójcie na ul. Sandomierskiej na łuku te tiry tak 

jadą, tego kamienia się wysypuje, dziura w asfalcie jest.  
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Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Rozmawialiśmy, że jak będziemy 

kładli gdzieś asfalt to tam też na ul. Sandomierskiej asfalt położymy.  

Pan radny Ciach, - Kiedy oni skończą te chodziki do końca ?. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Powinni to skończyć. Wojtek miał 

dzwonić do nich, bo nawet na ul. Tylnej zostawione są palety. Brakuje też kratek.  

Pan radny Ciach, - Tydzień, dwa nikt się nie pokazuje, a to na wizerunek firmy 

wpływa.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Dobrze, że ta firma w tym okresie to jeszcze 

wzięła.  

Pan radny Ciach, - Moim zdaniem zrobili bardzo dobrze, tylko nie dokończyli.  

Pan radny Cukrowski, - Przypominam się panie Wójcie o ten odcinek drogi 

Nasławice – Jugoszów do teściów pana Ciacha. Ten odcinek tak jest chyba 

zapisany. Tam jest dosłownie 300 m i prosiłbym pamiętać o tym.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Ten rok jest nierealny, żeby to zrobić.  

Pani radna Krasowska, - Na drodze do szkoły za sklepem zrobiły się doły. Proszę 

o przywiezienie trochę kamienia. A czy u mnie to będzie skończone te płotki ?.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Zakupione będą na ten kawałek. Jeszcze został 

nam do zamontowania jeden witacz, u pana Piotrka poprawić studzienkę, a 

musimy i u pani zrobimy.  

Pan radny Lipiec, - Panie Wójcie ksiądz proboszcz prosił, żeby tego grysu 

przywieźć. Ksiądz na cmentarzu drzewa będzie wycinał.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Myślę, że jak ksiądz najpierw 

wytnie drzewa to może wtedy kamienia się dowiezie. Jeśli chodzi o kamień to 

straszne kolejki są na kopalni. Ciężko kierowcy zrobić 5 kursów dziennie.  

Pan radny Gwizdoń, - Panie Wójcie prośba o wykupienie tych działek na 

Byszówce. Kiedy to będzie ?.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - W najbliższym czasie będzie 

wykupione.  

Pani radna Krasowska – Panie Wójcie prośba o tablicę ogłoszeń do Betlejka. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Drzewo mamy zakupione od 

Nadleśnictwa. Jak Mirek Wójcik dojdzie do siebie to nam potnie to drzewo i 

stolarz zrobi.  
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Pan radny Borycki, - Te dwa kursy mam aktualne nadal ?.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Będzie to zrobione.  

Pan radny Orłowski, - Panie Wójcie przypominam się o ujęcie wody na Rybnicy, 

bo ruszyło i stanęło.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Czekamy na firmę z pana branży.  

Pan radny Cukrowski, - Przy tym przystanku przy dróżce co skręca się do 

Niezgody tam jest słupek, pobocza bardzo nie ma i dzieciaki stoją w błocie. Panie 

Wójcie może jakąś płytę, a może piachu uda się dowieźć. To jest przystanek koło 

pana xxxxx.  

Innych pytań nie zgłoszono.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 

dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

 

 


